

QUESTIONNAIRE

Complete name of the enterprise company

FRAU MARTA Private Joint-Stock Company

Name, surname and position of the managing director of the

enterprise/company

Iryna Pavlenko – Generaldirector

Contact data of the enterprise/company and of the person authorized to work with foreign partners (postal address, e-mail, telephone,/fax)

169 Smilyanska Str., Cherkasy, Ukraine, 18000

Tel/fax: +38 0472 63 45 53

E-mail: : fraumarta@molkonserv.ru

Oleksandr Golding – Commercial director

Iryna Kovalyova – Sales manager

Enterprise/company profile

The company Frau Marta was established in 2003. This is the most powerful enterprise in Ukraine on production of quick-frozen vegetables - 10 000 t per year.

The company has a complete production cycle - from growing to processing (freezing).

The range of vegetables produced is the following: green peas, sweet corn, onions, cauliflower, broccoli, sweet pepper.

If the enterprise/company already exports to foreign markets? Which products/services?

Quick-frozen vegetables are exported to Russia, Belarus.

What regions (countries) are of particular interest for your enterprise/ company regarding exports operations ? Which products / services your enterprise/company is ready to export?

We are interested in export to Turkey, Egypt, Iran, Israel and the European Union.

What infrastructure or investment projects, tenders abroad are of particular interest for the enterprise/company regarding your participation?

1. Tenders for sale of frozen vegetables

2. We have interest in purchasing of new and used equipment for processing of cherries and green beans

АНКЕТА

Полное название предприятия

Частное акционерное общество «ФРАУ МАРТА»

Ф.И.О. руководителя (с указанием должности)

Павленко Ирина Александровна - генеральный директор

Контактные данные предприятия и лица, ответственного за взаимодействие с иностранными партнерами (почтовый адрес, электронный адрес, телефон факс).

ул. Смелянская 169, г. Черкасы, Украина, 18000

Тел. / Факс +38 0472 63 45 53

Электронный адрес: [fraumarta @ molkonserv. ru](mailto:fraumarta@molkonserv.ru)

Г ольдин Александр Сергеевич - коммерческий директор

Ковалева Ирина Дмитриевна - менеджер по продажам

Краткая информация о предприятии.

Компания «Фрау Марта» была создана в 2003г. Это самое мощное в Украине предприятие по производству быстрозамороженных овощей - 10 000 тонн продукции в год.

Предприятие имеет полный цикл производства - от выращивания до переработки (заморозки).

Ассортимент замороженных овощей, которые производятся, это: зеленый горошек, сахарная кукуруза, репчатый лук, цветная капуста, капуста брокколи, перец сладкий.

На рынках каких стран предприятие уже осу является экспорт, какой продукции/услуг?

Быстрозамороженные овощи экспортируются в Россию, Беларусь.

Какие регионы (страны) интересуют предприятие с точки зрения экспортной деятельности, виды продукции услуг предприятие готово поставить на эти рынки?

Интересует экспорт в Турцию, Египет, Иран, Израиль и страны Европейского союза.

Какие инфраструктурные, инвестиционные проекты, тендеры за рубежом интересуют предприятие с точки зрения участия в них?

1) Тендеры по продаже замороженных овощей

2) Заинтересованность в приобретении нового и б/у оборудование по переработке вишни и стручковой фасоли